
Referat	fra	styremøte	i	DKK	11.	februar	2016	
	
	
1. Betale	regninger	og	regnskapsføring	
Per	tar	hovedansvar	for	bankkonto	og	Anders	medlemsregisteret.	Per	og	Anders	deler	på	å	betale	
regninger,	men	all	informasjon	skal	deles	med	begge	disse	(e-poster,	kvitteringer	m.v.).	Og	lagres	på	et	
felles	område	som	Sveinung	fikser.	Større	innkjøp	tas	opp	med	hele	styret.	
	
2. Regnskapet	2016	
Styret	jobber	videre	med	å	engasjere	noen	i	løpe	av	året	til	å	føre	regnskapet.	
	
3. Regnskapet	2015	
Er	snart	klart	fra	regnskapsfører	og	revisor.	Legges	fram	for	styret	straks	det	er	klart.	
	
4. Hjemmesiden	
Hjemmesiden	er	stort	sett	oppdatert.	Sveinung	og	Anders	fikser	det	(som	i	fjor).	
	
5. Facebook-side	
På	Facebook	kan	alle	i	styret	legge	ut	ting	og	tang.	I	tillegg	til	buldreveggkomiteen.	
	
6. Kontingent	for	2016	
Per	og	Anders	har	sendt	ut	kontingent	for	2016,	som	bestemt	på	årsmøtet.	De	vil	også	purre	etter	et	
par	uker	etter	fristen.	
	
7. Aktivitetskalender	
Per	setter	opp	forslag	til	aktivitetskalender	(uteklatring)	i	uke	13	–	39	(april-september),	som	Anders	
legger	ut	på	dkk.no.	Få	gjerne	med	noen	nye,	og	også	folk	utafor	styret.	Og	husk	at	alle	som	bidrar	får	
førstehjelpstaske	til	odel	og	eie	(Per	deler	ut).	
	
8. Rapportering	av	medlemsopplysninger	osv.	
Anders	følger	opp	dette.	Rapport	til	NIF.	31.	januar	til	30.	april.	NIF	vil	synkronisere	sitt	register	med	
Brønnøysundregistrene.	
	
9. HMS-system	
HMS-systemet	ble	raskt	gjennomgått.	Styret	fant	ingen	grunn	til	å	gjøre	justeringer,	men	anbefaler	en	
årlig	gjennomgang	og	justering	hvis	det	dukker	opp	behov	eller	gode	forslag	i	løpet	av	året.	
	
10. Forholdet	til	det	nye	klatresenteret	i	Drammen	
Sveinung	og	Anders	følger	opp	for	å	få	best	mulig	betingelser	og	et	godt	samarbeid	med	det	nye	
senteret.	
	
11. Status	for	buldreveggen	
Gjennomgang	av	økonomi,	besøk	m.v.		
	
12. Klatre-stand	på	Drammensfjorden	rundt	
Vi	har	fått	spørsmål	om	vi	vil/kan	betjene	et	klatretårn	med	folk	da	(Kristi	himmelfartsdag,	som	i	år	er	
på	5.	mai).	Arrangementet	startet	kl	09:00	og	pågår	frem	til	ca	kl	15:00	og	de	ønsker	klatretårnet	på	
startsted	Åssiden	elvepark.	Arrangøren	(Bedriftsidretten	i	Buskerud)	har	vært	i	kontakt	med	
klatreforbundet,	som	kan	stille	med	sitt	transportable	klatretårn.	Styret	er	positiv	til	dette.	Og	vil	
forhøre	seg	om	det	er	noen	av	medlemmene	som	kunne	tenke	seg	å	stå	på	stand	ved	klatretårnet.	Vi	vil	
også	forhøre	oss	om	det	nye	klatresenteret	som	er	på	vei	til	Drammen,	om	vi	kan	samarbeid	for	å	få	til	
dette.	
	
13.	Høringsinnspill	til	reguleringsplan	for	rv.	23	Dagslett	-	Linnes,	tverrslag		
Styret	utarbeider	høringsinnspill.	
	


